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Onderwerp: Haalbaarheid realisatie van één C1-hal én één C2-hal  
 
 
Aanwezig: 
Sportfederatie: dhrn. N.Hooyman; P.Arends en W.Hulsebosch  
Gemeente: mevr. N.Hofstra (weth); dhr. H.Berends (weth); dhr. A.Mulder 
 
  
 
De Sportfederatie en de gemeente stellen samen vast dat een combinatie van C1-hal én een grotere C2 hal wel 
extra mogelijkheden en flexibiliteit biedt ten opzichte van twee C1-hallen, maar dat de extra daarmee verband 
houdende jaarlast (te) hoog is.  
De Sportfederatie en de gemeente merken op dat het mogelijk moet zijn om het bestaande gebruik van 
gymzaal De Kooi en dat van de sporthallen De Marsch in te passen in de nieuw te bouwen sporthallen Groote 
Veen. Duidelijk is dat enkele verenigingen niet voor alle uren één op één op hetzelfde tijdstip kunnen worden 
ingepast, maar door herprogrammering van de bezetting dit wel mogelijk is. 
 
De Sportfederatie wil graag als voorheen betrokken zijn bij de planvorming voor de nieuwe sporthallen. De 
sportfederatie heeft veel expertise in het gebruik van sportaccommodaties en biedt de gemeente aan om te 
adviseren over de situering van de berging, kleedkamers en tribunes ten opzichte van de hallen; de opdeling 
van de hallen door scheidingswanden; de gymnastiekinrichting; etc... 
 
De gemeente geeft aan advies zeer op prijs te stellen; niet alleen met betrekking tot het gebouw, maar ook 
adviezen over beheer en exploitatie ervan zijn welkom.  
Voordat we beginnen met de planuitwerking wil de gemeente op niet al te lange termijn in een startoverleg met 
de Sportfederatie de koers afstemmen. 
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